
 

 

 
 
 
Vragenhalfuur raadsvergadering 28 juni 2018 fractie CDA 
 
 
Wanneer gaat de gemeente het evenementenbeleid evalueren met organisatoren? 
 
 
 

 


